

林肯瑞士教育推廣中心

Lincoln~Swiss Education Promotion Centre



歡迎來瑞士留學 **Welcome to studying in Switzerland**

介紹林肯 **Introduction Lincoln MGT, Taiwan :**

Welcome to largest Swiss Education Promotion center in Taiwan—Lincoln Management Consultants.

Lincoln MGT Taiwan only promote the Best quality and most selective , World-Class Top 12 Swiss Boarding schools , and 5 Swiss Hotel & Tourism schools- Cesar Ritz Colleges Switzerland, HTMi, HTW Chur, in Switzerland., Vatel France , all Swiss schools are high Quality.

歡迎來到台灣最權威及最大規模的瑞士教育諮詢權威公司—林肯顧問公司

林肯只推廣全瑞士最頂尖及知名! 12 所菁英住宿中學，5 所瑞士知名飯店及觀光管理大學 Cesar Ritz Colleges Switzerland 瑞士凱撒里茲飯店管理大學, HTMi 瑞士飯店管理大學，HTW Chur，瑞士國立庫爾科技大學觀光學院, 瑞士 Vatel 飯店管理大學，都是世界排名 Top Ranking，高品質認證.

詳細請看網站：www.swisschool.com.tw

歡迎到林肯瑞士教育推廣中心

瑞士教育諮詢中心成立 1994 年已有 18 年歷史專業與親切輔導許多學生到瑞士就讀菁英寄宿中學，夏令營及瑞士大學，我們代表瑞士大部份名校在台灣推廣瑞士教育。在瑞士教育的專業權威及服務熱忱及最佳瑞士教育推廣中心。林肯公司只推廣高品質知名瑞士學校，歡迎家長及學生來本中心免費諮詢課程內容，及協助辦理申請及簽證。

Introduction Lincoln Management Consultants Co. (Swiss Education Promotion centre)

Welcome to largest Swiss Education Consulting company in Taiwan: Lincoln~Swiss Education Promotion Center , a many Swiss Hotel schools and Boarding schools authorized Representative in Taiwan. to promote world-class and Top quality 5 Swiss Hotel schools and 12 Swiss Secondary Boarding schools and Swiss summer camps programs. Lincoln MGT promote many Switzerland's leading schools in Taiwan since 1998 and have been visited Switzerland for many times, all consultants very well know Swiss Education and schools.

Established in 1994 , Lincoln Education , is experienced in assisting students with their plans to study in Switzerland. Our friendly in-house consultants all having studied abroad , and we have established ourselves as a trustworthy organization among students and parents. We welcome students and parents visit our office and to join a number of seminars each Saturday.

=====

我們的服務：

- 1) 你自己或您的孩子找一所住宿学校或大學不是一項容易的任務。我們會協助選適合你們的學校。
- 2) 我們在台灣幫助您安排到瑞士參觀住宿学校或大學或林肯合作推廣優質飯店學校。
- 3) 我們定期舉辦瑞士教育展或瑞士教育推廣活動，讓學校與家長學生見面或安排校內考試及面試。

Our services:

- 1) **Choosing a boarding school or university for yourself or your children is not an easy task.**
- 2) **We are here to help you to organize your visit to Switzerland to visit the boarding schools or Swiss Hotel schools.**
- 3) **We organize Swiss Education Fairs and Events , Seminars for quality Swiss schools to meet parents and students. We assist schools conduct entrance Examination and arrange interview.**

For more information please contact : Marketing@lincoln.com.tw TEL:02-25092755.

=====



BOARDING SCHOOLS 瑞士菁英寄宿中學

1. Institut Le Rosey www.rosey.ch
2. Brillantmont International School www.brillantmont.ch
3. Institut auf dem Rosenberg www.instrosenberg.ch
4. Collège Champittet www.champittet.ch
5. Lyceum Alpinum Zuoz www.lyceum-alpinum.ch
6. Collège Beau Soleil www.beausoleil.ch
7. Institut Montana Zugerberg www.montana-zug.ch
8. St. George's School www.st-georges.ch
9. Aiglon College www.aiglon.ch
10. TASIS www.tasis.com
11. Collège du Léman www.cdl.ch
12. Leysin American School www.las.ch

-
1. **SWISS HOTEL SCHOOLS 瑞士飯店管理大學**
 2. **Cesar Ritz Colleges Switzerland 瑞士凱撒里茲飯店管理大學** www.ritz.edu
 3. **HTMi 瑞士飯店管理大學** www.htmi.ch
 4. **HTW Chur, 瑞士國立庫爾科技大學觀光學院** <http://www.fh-htwchur.ch/en/htw/>
 5. **瑞士 Vatel 飯店管理大學** www.vatel.ch



Lincoln~Swiss Education Promotion Centre 林肯瑞士推廣教育中心

106 台北市大安區忠孝東路四段148號3F-2

(禮仁通商大樓仁座, 捷運:忠孝敦化站5號出口)

3F-2, No.148, Sec. 4, Zhongxiao E. Rd., Da' an Dist., Taipei City 106, Taiwan (R.O.C.)

TEL:02-2781-8878 (總機) FAX:02- 2781-8829

E-MAIL: lincoln8@ms18.hinet.net 或 Marketing@lincoln.com.tw

© All rights reserved 林肯企管顧問有限公司 版權所有 未經同意請勿翻印